

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
Pierre AURIOL	07/15/2010
Jean-Marc AURIOL	07/15/2010
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	ERIS SARL
Street Address:	Z.I. Flourens
City:	F-31130 Flourens
State/Country:	FRANCE
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Application Number:	12811786
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(703)995-0318
<i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>	
Phone:	703-684-4840
Email:	jackson@japalaof.com
Correspondent Name:	Jackson Patent Law Office
Address Line 1:	211 N. Union Street, Suite 100
Address Line 4:	Alexandria, VIRGINIA 22314
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	171.044
NAME OF SUBMITTER:	Jerome D. Jackson
Total Attachments: 2 source=171-044-assignment#page 1.tif source=171-044-assignment-translation#page 1.tif	

OP \$40.00 12811786

CESSION


Nous soussignés Pierre AURIOL demeurant à Flourens, FRANCE à adresse postale Les Blanchés, F-31130 Flourens, FRANCE; Jean-Marc AURIOL demeurant à Flourens, FRANCE à adresse postale Les Blanchés, F-31130 Flourens, FRANCE; certifions sur l'honneur être les inventeurs d'une invention intitulée DISPOSITIF DE STOCKAGE ET DE DISTRIBUTION DE PETITES PIÉCES TELLES DES RIVETS, pour laquelle une demande de brevet a été déposée 22 décembre 2008 sous le numéro de demande international PCT PCT/FR2008/052403.

Nous déclarons par la présente céder la propriété pleine et entière de cette invention, ainsi que tous les brevets pouvant y être associés aux États-Unis et dans tout autre pays, à la société ERIS SARL située à Z.I. Flourens, F-31130 Flourens, FRANCE.

Nous nous engageons également à fournir à ERIS SARL toute information pertinente relative à cette invention, à coopérer dans toute procédure à la mise en état titre de l'invention, et à coopérer à toute procédure visant à l'obtention et la mise en application de la protection des brevets aux États-Unis d'Amérique ainsi que dans tout autre pays le cas échéant, étant entendu que les décaissements engagés résultant de cette coopération à fournir signatures ou documents nécessaires resteraient à la charge de ERIS SARL.

Nous déclarons avoir reçu contrepartie en échange de ladite cession et ledit engagement.

Signature: 
Pierre AURIOL

Signature: 
Jean-Marc AURIOL

Date: 15/07/2010

Date: 15 VII 2010

ASSIGNMENT

We the undersigned, Pierre AURIOL residing at Flourens, FRANCE having postal address Les Blanches, F-31130 Flourens, FRANCE; Jean-Marc AURIOL residing at Flourens, FRANCE having postal address Les Blanches, F-31130 Flourens, FRANCE; certify in good faith to be the inventors of an invention entitled DEVICE FOR STORING AND DISPENSING SMALL PARTS SUCH AS RIVETS, for which a patent application was filed 22 December 2008 as international PCT application number PCT/FR2008/052403.

We hereby assign the full and complete ownership of this invention, as well as all corresponding patents in the United States and in all other countries, to the Company ERIS SARL located at Z.I. Flourens, F-31130 Flourens, FRANCE.

We also agree to furnish to ERIS SARL any information respecting this invention, cooperate in any procedure to perfect the title to this invention, and cooperate in any procedure to obtain and enforce patent protection in the United States of America as well as in any foreign country if necessary, it being understood that the disbursements resulting from this cooperation to furnish necessary documents would remain the responsibility of ERIS SARL.

We have received consideration in exchange for the aforementioned assignment and the aforementioned agreement.

Signature: _____
Pierre AURIOL

Signature: _____
Jean-Marc AURIOL

Date: _____

Date: _____

Jerome D. Jackson
Translator